

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, JUNE 14, 1988

(43)

[Text]

The Standing Senate Committee on Agriculture and Forestry met at 9:35 a.m., this day, the Chairman, the Honourable Senator Daniel Hays, presiding.

Members of the Committee present: The Honourable Senators Fairbairn, Hays, Marchand, Riel, Rossiter and Spivak (6).

Other Senator present: The Honourable Senator Steuart (Prince Albert-Duck Lake) (1).

In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament: Mr. Jean-Denis Fréchette and Mrs. June Dewetering.

Also in attendance: The Official Reporters of the Senate.

*Witnesses:**From Environment Canada:*

Mr. Mike Balshaw, Regional Director, Central Region, Atmospheric Environment Service;

Mr. Peter Scholefield, Head, Monitoring and Prediction Division, Canadian Climate Centre, Atmospheric Environment Service.

The Committee, in compliance with its Order of Reference dated Thursday, May 19, 1988, resumed the examination of the subject matter of the potentially disastrous drought in Western Canada.

At 11:00 a.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

ATTEST:

Le greffier du Comité

Andrew N. Johnson

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 14 JUIN 1988

(43)

[Traduction]

Le Comité sénatorial permanent de l'agriculture et des forêts se réunit aujourd'hui à 9 h 35 sous la présidence de l'honorable sénateur Daniel Hays (président).

Membres du Comité présents: Les honorables sénateurs Fairbairn, Hays, Marchand, Riel, Rossiter et Spivak (6).

Autre sénateur présent: L'honorable sénateur Steuart (Prince Albert-Duck Lake) (1).

Également présents: Du Service de recherche, Bibliothèque du Parlement: M. Jean-Denis Fréchette et M^{me} June Dewetering.

Aussi présents: Les sténographes officiels du Sénat.

*Témoins:**D'Environnement Canada:*

M. Mike Balshaw, directeur régional, Région du Centre, Service de l'environnement atmosphérique;

M. Peter Scholefield, chef, Division du contrôle et des prévisions au Centre climatologique canadien, Service de l'environnement atmosphérique.

Conformément à son ordre de renvoi du jeudi 19 mai 1988, le Comité reprend l'étude de la question concernant la situation potentiellement désastreuse de la sécheresse dans l'ouest du Canada.

À 11 heures, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

ATTESTÉ: